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DEZE NIEUWSBRIEF NIET MEENEMEN A.U.B.   OOK TE DOWNLOADEN/LEZEN OP WWW.ASC62.NL 

Een jaar gaat zo voorbij, en dat gold voor 2014 niet anders.  

Een jaar vol met hoogtepunten, maar ook enkele treurige diepte-

punten op mondiaal, landelijk, regionaal, plaatselijk en persoonlijk 

vlak. En daarbij valt een bal op de binnen- of buitenkant van de 

paal dan in het niet.  

'Voetbal is te relativeren', zou het motto voor het komende jaar 

moeten zijn, waarin ASC'62 ongetwijfeld nieuwe kampioenschap-

pen zal vieren en degradaties betreuren.  

De kop is er af met het houden van de nieuwjaarsreceptie, het 

dartstoernooi en de eerste oefenwedstrijden af. Ook de redactie 

van de nieuwsbrief begint aan een nieuw kalenderjaar en heeft 

voor de lezer een dik nummer weten te produceren. Over de bouw 

van het nieuwe kleedkamercomplex uiteraard en een foto van de 

trotse jubilarissen. En de visie van Mark Bekedam, die als leider 

van het zesde ieder week zijn motiveert. Kortom, genoeg om ook 

de wintermaanden door te komen, mits er niet getraind moet 

worden. Veel plezier!  

 

Bijschrift foto: Johan Lindeboom (links) en Nick Bredewold nemen een speler  
van  v.v. Dieren in de mangel tijdens de wedstrijd op 29 November 2014.  
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Vier Vier Tweet 

DALFSEN Het F1-team, onder leiding van Jasper 

Broekman en Arjan Bosch, heeft voor een unieke 

prestatie gezorgd door alle zaalvoetbalwedstrijden 

in de winterstop te winnen.  

F1 speelt dit seizoen in de Hoofdklasse en hoewel 

het op het beton uitkwam tegen eersteklassers 

Nieuwleusen, sv Dalfsen, Lemelerveld en OZC 

moesten de spelers nog flink aan de bak. 

De eerste wedstrijden gingen wat stroef, maar 

daarna ging de bal keurig van voet tot voet.  

Voorafgaand aan het kampioensfeest moet 

ASC'62 F1 nog wel even aantreden tegen sv Dalf-

sen en OZC. Onder het toeziend oog van ouders, 

andere familie en vrienden versloeg F1 ook deze         

tegenstanders met respectievelijk 4-1 en 2-1.  

De vader van Brent maakte een video, waardoor 

deze wedstrijden, de doelpunten en het afsluit-

ende kampioensfeest voor eeuwig zijn bewaard. 

Oh ja, F1 is deze maand natuurlijk de  

HELD VAN DE MAAND.  

Stabij spreekt 
 

Helden van de maand 

“Werk maakt soms meer kapot,        

  dan drank goed kan maken” 

Gerrit Velthuis - Lekkage aan de Vechtdijk. 

Hoop wel dat het vandaag droog blijft.  

#geenemmersgenoeg 

Peter Eshuis - @xlvanee ik zie een bekend  

reclamebord. 

Thom Scherpenkate - Mensen die meteen 

vraagtekens sturen omdat je een uurtje geen 

tijd hebt om te reageren op whatsapp hebben 

een cursus omgangsvormen nodig. 

Dick Kroon - Matchday: ElburgerSC vs sv 

Renswoude aanvang 14.30 uur 
 

https://twitter.com/hashtag/geenemmersgenoeg?src=hash
https://twitter.com/xlvanee
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VAN DE BESTUURSTAFEL 

De uitdaging voor 2015, Nieuwjaarstoespraak 3 januari 2015 van Bert Visscher 
 

2014: een bewogen jaar voor zowel de wereld om ons heen als voor onze vereniging. Vreugde en verdriet  
lagen dit jaar wel heel dicht bij elkaar. Wie herinnert zich niet de lange stoet rouwauto’s die de lichamen    
terugbrachten van de rampplek van de MH17. Een mooie zomerdag eindigde toen pikzwart. Het doden van 
onschuldige mensen door IS, een verdwenen vliegtuig, onrust in de Oekraïne, een monstertruck die in   
Haaksbergen het publiek inrijdt, het uitbreken van het Ebolavirus en de lijst kan nog veel langer gemaakt 
worden. En dicht bij onze vereniging: Het overlijden op 15 mei van onze penningmeester Gerard Hemmen.  
 

Was het dan allemaal kommer en kwel? Uiteraard niet. Wie had vooraf verwacht dat het Nederlands elftal 
uiteindelijk de derde plaats zou bereiken op het WK in Brazilië? Sceptisch als wij als Nederlanders zijn waren 
de verwachtingen niet hoog gespannen. Het WK heeft weer laten zien dat je als groep veel meer kunt      
bereiken wanneer je allemaal met de neus de goede kant op staat.  
 
We konden kampioenen huldigen en zagen de renovatie van ons sportpark gestaag vorderen. We konden 

nieuwe bestuursleden en leden verwelkomen en alhoewel er altijd wel wat strubbelingen waren kunnen we 
toch terug kijken op een goed 2014. 

 
Maar, gisteren is verleden tijd waar je van kunt leren. De uitdaging ligt bij morgen want daar kun je nog 
invloed op uitoefenen. Uiteraard mag en moet je op gezette tijden stilstaan bij het verleden.  De uitdagingen 
en kansen liggen echter in de toekomst. En we hebben heel wat uitdagingen voor ons liggen. Ik ga er een 
paar bij langs: 

 
Kleedkamers 
In het voorjaar is een begin gemaakt met de bouw en renovatie van onze kleedaccomodatie. De nieuwbouw is 
klaar en er wordt al druk gebruik van gemaakt.  De renovatie schiet ook op doch de laatste loodjes zijn altijd 
zwaar. Ik hoor nog wel eens dat het allemaal zo lang duurt. Dat klopt, maar dan zeg ik er wel bij dat we deze 
accommodatie met z’n allen maken. We hebben ervoor gekozen om niet een paar mensen alles te laten doen 
maar iedereen de gelegenheid te geven zijn of haar steentje bij te dragen. We kunnen dan wel met z’n allen 

straks zeggen: eendracht maakt sterk, ook dit gebouw was eigen werk. En ja, dan duurt het wat langer. 
 
De gemeente heeft uitstekend meegewerkt aan het verfraaien van ons sportpark. Daarvoor onze dank. De 
Singel is er uit en er is nieuwe beplanting aangelegd. De parkeerplaats is gerenoveerd en uitgebreid en de 

ballenvangers zijn of worden nog vernieuwd. We mogen dan ook trots zijn op een dergelijke accommodatie. 
Wel moet ik erg wennen aan een boom midden op een trainingsveld. Maar wellicht zijn we daarmee ook uniek 

in Nederland.Wanneer alles klaar is zullen we het gebouw feestelijk gaan openen. Hoe, wat en wanneer horen 
jullie nog. 
 
Alcoholbeleid en sluitingstijden 
Wat in 2014 een discussiepunt was en nog wel even zal blijven is het alcoholmatigingsbeleid van de gemeente 
Dalfsen. Dat sport en alcohol niet samengaan is naar mijn mening theorie. Dit kan uitstekend samengaan als 
we met elkaar het verstand er maar bijhouden. Het probleem is dan vaak dat regels gemaakt worden voor 

onverstandige mensen waar dan vervolgens verstandige mensen de dupe van worden. Landelijke regels kan 
ook de politiek in Dalfsen niet veranderen. Men kan er wel voor zorgen dat de invulling praktisch en      
uitvoerbaar is. We werken allemaal met vrijwilligers en ik ben ervan overtuigd dat onze vrijwilligers niet de 
intentie hebben om het allemaal fout te doen.  
 
Waar mensen werken worden gelukkig fouten gemaakt en dat geldt ook voor de barvrijwilligers. Het werken 
met lok-pubers om op die manier te handhaven heeft in ieder geval niet onze instemming. Elkaar aanspreken 

moet kunnen binnen onze vereniging want wij zijn er met elkaar verantwoordelijk voor dat we de regels 

naleven. En we willen met elkaar handelen volgens de regels. 
We hebben nu diverse ontheffingen aangevraagd voor de zaterdagavond maar op een uitzondering na         
allemaal met een negatief resultaat. Omdat we een zaterdagvereniging zijn is het organiseren van een       
activiteit op vrijdagavond een minder goede optie en we hadden er dan ook op gehoopt dat de regeling een 
meer praktische invulling zou krijgen door bijvoorbeeld 5 ontheffingen per jaar toe te staan. Aan de ene kant 
worden de lasten verhoogd (de huur van velden, we ontvangen minder subsidie) maar aan de andere kant 

wordt het moeilijker gemaakt om dit verlies met inkomsten goed te maken. Dit voelt niet goed. 
  
Kader 2015 – 2016 
Het bestuur is blij dat we een gedeelte van het kader al weer rond hebben voor het seizoen 2015-2016:    
Marcel Waaijer blijft nog een jaar onze hoofdtrainer en ook Bertus Marsman gaat als verzorger nog een jaar 
verder. Erik Laarman en Sander Volkerink stoppen als hoofdtrainers van Dames 1 en er is een nieuwe trainer 

gevonden in de persoon van Jan Maat.  
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Vervolg van de uitdaging voor 2015 
 

Tristan Breukelman gaat nog een jaar door bij Heren 2 en Gert Lubbers en Herman Mestebeld hebben ook een 

jaar bijgetekend. Hiertegenover staat dat Wilco Pasman heeft aangegeven aan het einde van dit seizoen te 
stoppen als trainer van de A1. Het is een drukke tijd voor de TC maar we hebben er alle vertrouwen in dat er 
weer een goed kader staat voor het volgende seizoen.  

 
Sponsoring 
Omdat het sponsorcontract met onze hoofdsponsor Mol Diervoeding aan het einde van dit seizoen afloopt is de 
sponsorcommissie op dit moment in overleg met Mol met als insteek een verlenging van de overeenkomst, 
eventueel in combinatie met een tweede hoofdsponsor. Het bestuur hoopt dat dit binnenkort afgerond kan 
worden. De sponsorovereenkomst met Morrenhof-Janssen loopt nog 2 jaar door. 
Sponsoren zijn belangrijk voor een vereniging. Ze geven de mogelijkheid om extra investeringen te doen in 

onder andere opleidingen en dragen er aan bij dat de contributie relatief laag is. Wat vaak minder naar voren 
komt is dat sponsoren niet van de wind leven. We hebben als vereniging en als leden hierin naar mijn mening 
ook een erantwoordelijkheid. Want hoe kun je een ondernemer vragen om een bijdrage als je zelf zijn of haar 
deur voorbij loopt? Dus denk bij de aanschaf van artikelen die onze sponsoren ook kunnen leveren aan onze 
sponsoren. “Gun ze de mond” zoals dat heet. Denk ook aan de ter beschikking gestelde kleding en tassen. 
Draag deze dan ook wanneer je op Gerner bent en ga er zorgvuldig mee om. Liefde van 1 kant gaat niet goed.  

De sponsorcommissie heeft een plan gemaakt om onze sponsoren nog meer als onze klanten te zien om ze op 

die manier nog meer bij onze vereniging te betrekken. Wij halen er van beide kanten niet uit wat er in zit en 
dat zal in 2015 beter moeten. 
 
Samenwerking SV Dalfsen 
In de najaarsledenvergadering heeft het bestuur toestemming gekregen om een intensievere samenwerking 
met onze buurvereniging sv Dalfsen te onderzoeken. Dit is ook een uitdaging voor 2015. Uiteindelijk gaat het 

erom hoe we met elkaar de voetbalsport in Dalfsen het beste tot zijn recht kunnen laten komen: samenwerken 
daar waar samenwerken effectiever is en waar 1 + 1 = 3 kan worden. Men vraag mij wel eens of we dan gaan 
fuseren. Die stap is wat het bestuur betreft nu nog niet aan de orde. Sterker nog: wij weten niet of het er ooit 
van zal komen en bovendien ben je voor een fusie twee partijen nodig. Zorgvuldigheid en een juiste afweging 
van de belangen staat voorop. Ook een juiste praktische invulling is van belang. 
Het 9e (het combiteam) heeft haar eigen plaats binnen de vereniging gekregen en alhoewel ze   uiteraard niet 
op de plaats van de dames moeten gaan zitten hebben ze toch ook een plekje in ons clubgebouw gevonden. 

 
Groei en dames- en meisjesvoetbal 
Zoals uit landelijke cijfers en ook uit die van onze vereniging blijkt zit de groei in het aantal leden op dit  

moment duidelijk bij de dames- en meisjes. ASC heeft een lange historie voor wat betreft het damesvoetbal. 
Sinds 16 december 1971 (nu dus al 43 jaar) maken voetballende vrouwen onderdeel uit van onze vereniging 
en ca. 20% van onze leden zijn dames- of meisjes. De verwachting is dat de groei zich nog wel even door zal 

zetten en ik hoop dat het mooie blauw-wit voor geen enkel meisje of ouder een belemmering zal zijn om bij 
ASC te gaan voetballen. Bij ons is iedereen welkom!! 
 
Prestaties 
Zoals al eerder aangegeven zijn wij een voetbalvereniging en is voetballen onze core-business. De prestaties 
van de diverse teams blijven grosso modo achter bij wat bij een vereniging van onze omvang hoort.  
Daar moeten we met elkaar keihard aan werken. Er zijn diverse verbeteringen in gang gezet en we gaan    

hiermee zeker door. Dit zijn lange termijn investeringen en de resultaten zullen zeer zeker niet direkt zichtbaar 
zijn. Toch gaan we ervoor dat alle standaard-teams binnen enkele jaren weer minimaal op 1e klasse nivo actief 
zijn. Alles heeft zijn prijs en onze polstok is niet onbeperkt. Wensen zijn er genoeg maar een gezonde         
financiëele huishouding staat voorop. Wanneer we met elkaar goed zorgen voor onze accommodatie en         
materialen is er meer ruimte beschikbaar voor investeringen in kwaliteit.  
 

Tot slot: 

2014 heeft weer laten zien dat we niet alleen staan op de wereld.  
Het collectief is sterker dan het individu.  
Ook binnen onze vereniging ligt alleen het consumeren van de voetbalsport op de loer terwijl een bloeiend 
verenigingsleven staat of valt bij de bijdragen van alle leden. 
Alleen al van de gedachte dat we vrijwilligerswerk zouden moeten verplichten krijg ik jeuk. Dat laten wij ons 
toch niet gebeuren? 

En nu weet ik wel dat iedereen het druk heeft maar wij als ASC ’62 zijn meer dan een stelletje fanatiekelingen 
die op zaterdag achter een stukje leer aanlopen. We willen er voor elkaar zijn in goede en minder goede tijden.  
Waar we niet steeds zeggen: ik heb wat voor jou gedaan en dus moet jij wat voor mij terug doen.  
Nee, wij willen wat voor elkaar over hebben in het belang van onze mooie en unieke vereniging.  
 
Dat is wat mij betreft de uitdaging voor 2015. 
                                                                                                                                           Bert Visscher 
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Jubilarissen 2014—2015 
 

Tijdens de nieuwjaarsreceptie werden de volgende leden gehuldigd. 

 

20 jaar: Hannah Askes. 

Hannah is als 7 jarig meisje lid geworden van ASC, en valt niet meer weg te denken bij de damestak. 

Deze veelscorende spits kende al jong successen, zoals een kampioensschap in de F'jes met een 

combinatieteam met jongens en meisjes. Hannah is speelster van dames 2, maar mag ook geregeld 

met dames 1 meespelen. Zo had ze vorig seizoen een groot aandeel in de promotie van dames 1. Als 

vrijwilligster heeft ze jeugd getraind en draait ze nog bardiensten op zaterdagmiddag. 

 

20 jaar: Dirry de Groot. 

Dirry is alweer 20 jaar lid van ASC´62. Ze trad in de voetsporen van haar moeder, Hennie de Groot 

Pasman, bekend door haar nauwe betrokkenheid en tevens erelid bij onze club. Dirry doorliep de 

jeugd met als hoogtepunten kampioenschap in meisjes 12 tot 16 onder leiding van Albert Seinen en 

Joke Dijk. Ook heeft ze nog een poos in het eerste gevoetbald. Na enkele jaren goed voetbal bij  

Dames 2 onder leiding van Stille en later Henk Buitenhuis gooide twee kruisband blessures helaas 

roet in het eten. Met voetbal is ze gestopt, maar daarbuiten blijft ze betrokken bij ASC door ons op 

zaterdag van achter de bar van hapjes, drankjes en een blinkende keuken te voorzien.  

 

25 jaar: Jan-Willem van Veen 

Jan-Willem heeft de gehele jeugdopleiding van ASC doorlopen en kwam vanuit de A1 rechtsreeks in 

het 1e elftal terecht. Daar begon hij als rechtsbuiten maar werd omgeturnd tot rechtsback. Dit bleek 

een gouden greep. Als opstomende rechtsback heeft hij heel wat tegenstanders zijn hielen laten zijn. 

Ook schuwde hij de duels niet en was het dus een aderlating voor de penningmeester van de KNVB 

dat hij 2 jaar geleden stopte bij heren 1. 

In de jaren dat hij in ASC ’62 heren 1 heeft gevoetbald kwam hij tot 260 officiële wedstrijden.   

Nu probeert bij het in heren 4, maar door blessures heeft hij nog niet veel minuten kunnen maken. 

Als vrijwilliger is hij jarenlang leider geweest, draait bardienst op donderdagavond en helpt hij mee 

met de bouw en renovatie van de kleedkamers. 

 

25 jaar: Bart Scholten 

Tussen de carrières van Jan-Willem en de volgende jubileris zijn veel overeenkomsten te vinden.  

Ook deze persoon doorliep de gehele opleiding van ASC. Als 2e-jaars A-junior kwam hij vervroegd 

over naar heren 1. Daar werd hij gelijk al een vaste waarde in ons vlaggenschip. Als noeste  

verdediger schuwde ook hij de duels niet.  
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vervolg Jubilarissen 2014—2015 
 

Een tegenstander had geen fijne middag als die tegenover deze persoon stond. Na 295 officiële 

wedstrijden hield hij het voor gezien in het 1e elftal. Nu voetbalt hij, net als Jan-Willem, in het 4e 

elftal van ASC. Hij is ook al jarenlang vrijwilliger geweest als leider van de E-pupillen en draait hij 

draait bardiensten op zaterdag. Ook heeft hij in de kascommissie gezeten en zat hij in de commissie 

geldinzameling ten behoeve van de bouw en renovatie kleedaccommodatie. 

 

40 jaar: Tonnie Ekkelenkamp 

Hij deed al veel voor de vereniging vanuit zijn beroep maar sinds hij gepensioneerd is loopt hij hier 

bijna dag en nacht. We profiteren allemaal van de bankjes langs het hoofdveld die hij mede-bedacht 

heeft. Het gaat vaak op vakantie want zijn vakantiebusje staat regelmatig op Gerner. 

Onderdeel van de maandagochtendploeg en op dit moment dag- en nacht bezig met de verbouw.  

 

40 jaar: Alex Ekkelenkamp 

Nog jaren als speler actief geweest te zijn doet Alex het nu vaak met de kwast. Vaste bezoeker van 

ons sportpark op zowel de maandagmorgen als de zaterdag. Voetballen doet hij niet meer, wel kijkt 

hij bijna elke wedstrijd en we hebben hem ook vaak meegenomen naar uit- wedstrijden. 

 

40 jaar: Jurrie van Keulen 

Hoeft eigenlijk geen introductie. Deze persoon heeft naar eigen zeggen zelfs nog in het 1e gespeeld 

alhoewel de meningen daarover verdeeld zijn. Sinds een jaar doet hij het wat rustiger aan alhoewel 

Unive hem sinds kort heeft weten te strikken. Speler, leider, begeleider en wat heeft hij eigenlijk 

niet gedaan voor onze vereniging: zelfs is hij voorzitter geweest. Nu o.a. achter de bar en meestal 

zie je hem bij zowel de uit- als thuiswedstrijden van het 1e elftal. Ook is hij Lid van verdienste. 

 

40 jaar: Janneke van Leussen 

Janneke zie je niet zo vaak hier op Gerner. Af en toe komt zo nog eens op naar de Dames te kijken. 

Jaren geleden ben ik nog zelf leider geweest van het team waar zij in speelde. Nu woonachtig in 

Heino maar al 40 jaar betrokken bij onze vereniging. 

 

40 jaar: Derk-Jan Wennemars 

Voetballer 1e, in 1974 een paar maanden bedankt voor de voetbal omdat hij niet met de selectie 

mocht trainen en de oude Slemmer wel, nadien in bestuur gekomen van juni 1981 tot juni 1988, 

clubscheidsrechter, regelmatig op Gerner te zien maar hij moest wel 

eens zijn aandacht verdelen tussen het schaatsen en het voetbal. 

Komt uit een echt ASC geslacht en ook klaverjassen kan hij als de  

beste.  

 

50 jaar: Johan Holsappel 

Wat heeft de volgende persoon eigenlijk niet gedaan binnen de  

vereniging? Speler van het eerste, trainer van diverse teams en  

nu lid van de Technische Commissie. Hij kent de vereniging van  

haver tot gort en heeft bijna iedereen op zien groeien hier. Hij is  

een vaste bezoeker van het 1e naar uit- en thuiswedstrijden en  

je ziet hem regelmatig al lopend door het land gaan samen  

met zijn vrouw. 
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Trainerspraat 
 

Mark Bekedam, leider van heren 6 
 

Sinds het “Jopie elftal” in 2011 haar herintrede gemaakt 

heeft binnen ASC’62 zwaait Mark Bekedam hier de scepter. 

Hoewel de resultaten in deze seizoenen niet om over naar 

huis te schrijven zijn is het volgens hemzelf geen moeilijke 

taak om vol te houden. “Ik ga nog altijd met veel schik rich-

ting Gerner”.  

 

Mark heeft niet de illusie dat spelers onder zijn leiding nog 

veel beter zullen worden. “Dat hoeft ook niet, daarvoor spe-

len ze ook in de lagere senioren”, geeft hij aan. “Wel ver-

wacht ik dat de jongens hun stinkende best doen. Op papier 

kunnen we bijna twee elftallen opzetten, dus we kunnen ze er 

zo naast zetten.” Harde woorden dus van Bekedam, die de 

teugels af en toe hard aantrekt.  

 

Zo lieten de mannen van het zesde het eens wekenlang na 

om een pasfoto door te sturen voor de nieuwe spelerspas. 

Een kleine moeite zou je zeggen. Toen de deadline al voorbij 

was en er nog maar een paar binnen waren moest hij een 

impopulaire maatregel nemen. “Ik heb de aanvangstijd met 

een paar uur vervroegd. De verzakers heb ik toen direct 

doorverwezen naar Cambier. Ze waren hier niet blij mee, 

maar soms is het eenmaal nodig om hard te zijn.” 

Als het aan Mark ligt zal hij de  

komende jaren nog genoeg  

tactieken bedenken.  “We zijn nu 

vier jaar bezig en je merkt toch dat 

we een echt vriendenteam zijn.  

Ik vind het leuk daar een leidende 

rol in te hebben.  

En hoe langer we samenspelen hoe 

beter het ook gaat.”  

Hoewel de voetbalkwaliteiten van Mark en zijn teamleden 

beperkt zijn valt er toch genoeg te genieten in het veld. De 

wedstrijden gaan meestal wel redelijk gelijk op en zijn vaak 

doelpuntrijk. “Mooi is het altijd als ik samen met Niels een 

tactiek bedenk welke dan ook uitkomt”, zegt Mark. Eén 

keer zorgde dat voor een hachelijke situatie.  

“Onze tegenstander speelde de kampioenswedstrijd en  

normaal gesproken zouden wij niets in te brengen hebben. 

Bij wijze van grap zijn we toen maar met z’n twaalven be-

gonnen, in een 4-4-3 formatie. Dit hielp want bij rust stond 

het 3-1 voor ons.  

Om echter gezeik te voorkomen hebben we er maar weer 

eentje vanaf gehaald. Uiteindelijk verloren we toen als nog 

dik en konden zij wel feestvieren.”  
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  Heren 1 

Na de goede serie in oktober en de eerste helft 

van november speelde heren 1 op 22 november 

een uitwedstrijd tegen SVI, een laagvlieger op 

de ranglijst. Maar dat zegt bij ASC '62 niet    

altijd dat er een goed resultaat uit de bus rolt.  

 

Na amper 90 minuten, de scheidsrechter moest 

op tijd in Deventer zijn voor een wedstrijd van 

de plaatselijke eredivisietrots, stond er een   

teleurstellende 3-3 eindstand op het scorebord. 

En er werd nog lang nagepraat over het       

afkeuren van een loepzuiver doelpunt in de 

slotminuut door de scheidsrechter, maar feit 

was dat de ploeg zichzelf de das om deed door 

veel te veel kansen te laten liggen om het duel 

vroegtijdig in het slot te gooien uit te spelen 

naar een mooie overwinning. 

 

Een week later kwam de VV Dieren op bezoek 

op Gerner. De wedstrijd stond onder leiding van 

de heer Timmer en zal bij menigeen nog lang in 

het geheugen gegrift blijven staan. Op de  

overwinning van Dieren viel niet veel af te    

dingen, al was de 1-5 wel wat geflatteerd. Ook 

had het optreden van de scheidsrechter geen 

invloed op het resultaat, het vertoonde spel was 

simpelweg te mager en niet dwingend genoeg.   

Opmerkelijk was wel dat een wedstrijd waarin 

niet veel aan de hand was een totaal van 8   

gele, 2 directe rode kaarten en een tijdelijke 

adempauze voor de scheidsrechter opleverde. 

De opgelegde straffen voor de rode kaarten 

werden na beroep terug gebracht van respec-

tievelijk 4 en 7 wedstrijden naar 1 en 2      

wedstrijden. Een teken aan de wand. 

 

Na een vrije zaterdag toog men richting       

Hellendoorn om het tegen de promovendus op 

te nemen. De thuisploeg was met 9 uit 3 uit de 

startblokken geschoten, maar pakte vervolgens 

in de 8 wedstrijden daarna slechts 3 punten. 

ASC '62 opereerde angstig deze dag en speelde 

met de kont in de eigen 16, waardoor de      

afstand naar de spitsen veel te groot was en 

men zich nooit onder de druk van de            

tegenstander uit kon spelen. Het werd een  

wedstrijd waarin Hellendoorn 2 grote kansen 

kreeg tegenover ASC slechts 1. Een logische    

0-0 eindstand was dan ook het resultaat,      

ondanks dat ASC de laatste 10 minuten tegen 

10 man speelden. Dat de trainer van de    

thuisvereniging ons na de wedstrijd terloops in 

ons bijzijn een luizenploeg noemde, mocht de 

pret niet drukken, maar sjiek is anders. Het 

punt werd gekoesterd en meegenomen naar 

Dalfsen. 

Eerste helft zit er op 

Het vizier stond alweer gericht op de volgende 

thuiswedstrijd. Op 13 december kwam DZC '68 

uit Doetinchem op bezoek. Helaas moest er         

gespeeld worden op het kunstgras, de favoriete 

ondergrond van de bezoekers. Tel daar bij op de 

klinkende 7-1 overwinning van de Achterhoekers 

de week ervoor en ASC '62 wist dat het een    

flinke klus te verwerken kreeg. DZC opende   

furieus en al in de 1e minuut wist men gevaarlijk 

te worden. Toch wist ASC zijn tanden in de   

wedstrijd te zetten en werd sporadisch           

gevaarlijk. Na rust kwam ASC veel beter  uit de 

kleedkamer en dat resulteerde in de 55e minuut 

in de 1-0 van de penaltystip. Joren werd        

gevloerd door de keeper. De trainer van DZC 

was een andere mening toegedaan en ging in 

conclaaf met de scheidsrechter, waardoor je er 

op kon wachten dat de bal ook aan de andere 

kant op de stip zou gaan. Wat amper 2 minuten 

later logischerwijs ook gebeurde. Een           

overtreding op Daan werd niet gegeven, maar de 

scheids legde de bal op de stip wegens hands in 

dat duel van Daan. Dit was het kantelpunt in de 

wedstrijd. DZC verzilverde het buitenkansje en 

kreeg meer geloof in een goed resultaat.      

Eindstand 1-3 en weer geen resultaat voor de 

mannen van Waaijer.  

 

Het heeft de laatste wedstrijden niet meegezeten 

qua arbitrage, maar ook heeft de ploeg te weinig 

laten zien om een wedstrijd te doen kantelen in 

hun voordeel. Inmiddels staat men op een 10e 

plaats, net boven "de streep". De 7e plek is 6 

punten weg, dus voorlopig heeft naar boven   

kijken nog niet veel nut. Eerst na de winterstop 

maar eens flink van zich afbijten en afscheid  

nemen van de onderste 4 plaatsen. In de eerste 

6 wedstrijden zitten 5 ploegen uit het linkerrijtje, 

dus ASC '62 weet wat ze te doen staat:           

De gashandel vol open draaien! 
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Wij kijken tenslotte met veel plezier terug op 

de huldiging van ons team op 6 januari door  

de gemeente Dalfsen in aansluiting op de     

nieuwjaarstoespraak van de burgemeester.  

Vanwege het in april 2014 behaalde kampioen-

schap van de 2e klasse werd dames 1 gehul-

digd door sportwethouder Maurits von Martels . 

Na de festiviteiten aan ons nu  de taak om in 

het resterende deel van de competitie goede 

resultaten en daarmee klasse behoudveilig te 

stellen. Onze eerste thuiswedstrijd na de win-

terstop spelen we tegen Lycurgus.  

 

Stand vrouwen zaterdag, 1 klasse B 

1. Jong PEC Zwolle 

2. AZSV VR1 

3. ONS Boso Sneek VR1 

4. HTC VR1 

5. S.C. Stiens VR1 

6. Be Quick  D VR1 

7. MSC VR1 

8. ASC’62 VR1 

9. Lycurgus VR1 

10. HZVV VR1 

11. Be Quick’28 VR1 

12. SVZW VR1 

13.  OZC VR1 

  Dames 1 

Winterthee en veel chocolade bij Dames 1  

Het is weer tijd voor de winterthee met veel  

chocolade om zo bij de kachel, de gedachten nog 

eens te laten gaan over de recente prestaties van 

Dames 1 in de 1e klasse B van de KNVB. In deze 

terugblik moet eerst het afsluitende 3:3 toernooi-

tje tijdens de laatste training worden genoemd. 

Een toernooitje dat, de laatste drie partijen niet 

meegerekend, met afstand gewonnen werd door 

het team van de leiding. Dit team ging fysiek  

telkens tot het uiterste en wist van elk duel een 

‘alles-of-niets-duel’ te maken. Met enige verba-

zing of was het bewondering, werd door de      

selectiespeelsters tegen deze enorme krachtsin-

spanning aangekeken. 

Inmiddels staan we op een verdienstelijke 8e 

plek, op zich veilig zou u kunnen denken en niets 

is minder waar. Maar er kunnen wat punten bij. 

Wat blijft hangen uit de eerste seizoenshelft is 

toch wel de knappe 4-5 overwinning in de uit-

wedstrijd tegen Lycurgus, waarin Eva Visscher 4 

keer scoorde. Eén van die doelpunten werd ge-

scoord uit zo'n mooie steekpas door het midden, 

dat zelfs een architect die dagelijks op grote vel-

len papier rechte lijnen trekt, hier alleen maar 

jaloers naar kan kijken. Een ander hoogtepunt 

was de wedstrijd tegen MSC met het debuut van 

de talentvolle Danielle Pierik en de binnengekop-

te corner door Iris Boesenkool. De pass van In-

grid Lans vanaf de middenlijn naar de andere 

kant van het veld tegen ONS Sneek op de inlo-

pende Eva Visscher, mocht er ook zijn. Het was 

niet alleen een hele mooie actie maar op dat mo-

ment pure noodzaak om de wedstrijd in het voor-

deel van ASC’62 te beslissen. En zo zijn er meer 

momenten te noemen.   

Winterthee en veel chocolade bij Dames 1  
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Sponsorcommissie wil sponsoren vaker in het zonnetje zetten 

 

Er komt veel meer bij kijken dan alleen de borden langs het hoofdveld en de shirtbe-

drukking van inmiddels al zo’n 85% van onze teams. Sponsorcommissie-voorzitter  

Marcel van Brenk vertelt wat er op sponsorgebied zoal speelt, maar vooral ook wat er  

de komende jaren gáát spelen. 

 

En aangezien de overeenkomst met Mol diervoeding spoedig afloopt, is het hoofdsponsorschap 

misschien wel het meest urgente actiepunt. Hoewel: bloed, zweet en tranen hoeft dat volgens Van 

Brenk niet meer te kosten. “We zijn met Mol en Van Pijkeren in gesprek over een gecombineerd 

hoofdsponsorschap, daarvoor zijn we alleen nog op zoek naar de juiste constructie. We zijn zo 

goed als rond.”  

 

Dan maar gewoon bij het begin beginnen: hoe ziet de huidige sponsorcommissie eruit? 

“We zijn onlangs versterkt door jonge mensen die weer nieuwe ideeën meebrengen. Het is goed 

dat daar ook twee dames bij zitten: Ryanne Askes en Eva Dalhuisen. Michel van Spijker en Marco 

Laarman vullen die nieuwe lichting aan. Dan hadden we al Berry Roeberts en Wouter Stel, dus in 

totaal zijn we nu met z’n zevenen, waarvan ieder z’n eigen activiteiten heeft. Eva zit bijvoorbeeld 

in de communicatiesfeer, Ryanne meer in het sportgebeuren en Michel is een administratief-

financieel onderlegd persoon. Zo hebben we verschillende kwaliteiten in onze commissie.” 

 

Volle kracht vooruit dus, maar hoe blik je terug op de vorige periode? 

“De sponsorcommissie heeft onlangs een beleidsplan aan het bestuur van ASC voorgelegd. In het 

verleden was er wel een actielijst, maar ontbrak een helder meerjarenplan. Terugkijkend vind ik 

dus dat we niet concreet genoeg aan de slag zijn geweest met sponsoren. Voorheen haalden we 

een sponsor binnen, en bleef het daarbij. Nu willen we deze veel meer aandacht geven. Dat vinden 

sponsoren zelf prettig, en je ziet het ook weer terug in de verlenging van contracten. Ook hebben 

we een soort begroting opgesteld. Die was er voor de lange termijn niet, omdat wij echt op sei-

zoenbasis naar het sponsortraject keken. Nu kijken we vijf jaar vooruit. Het voordeel daarvan is 

dat je beter kunt anticiperen, je ziet dingen eerder aankomen.”  

 

Die extra aandacht voor sponsoren, hoe kan dat verder vorm krijgen? 

“Exposure is daarin een belangrijk begrip. Zo willen we in iedere nieuwsbrief een interview laten 

opnemen met één van onze sponsoren. Daarin kan hij iets over zijn bedrijf, en de binding met ASC 

vertellen. Daarnaast willen we bij wedstrijden van het eerste ook steeds enkele sponsoren gaan 

uitnodigen. Dat hebben we al eerder geprobeerd, maar het moet persoonlijker. Vooraf een kopje 

koffie, de wedstrijden bekijken, biertje na die tijd. Dan zullen bijvoorbeeld de voorzitter en andere 

commissieleden ook aanwezig zijn. Dat kan meer binding opleveren. Ook zo’n avond als met Ron 

Jans (de sponsoravond van afgelopen voorjaar 

i.s.m. SV Nieuwleusen, red.) was een groot  

succes, met een heel hoge opkomst. Zoiets  

willen we misschien wel jaarlijks gaan doen.”  

 

Is het terecht dat mensen de borden langs 

het hoofdveld als graadmeter voor goed 

sponsorbeleid zien?  

“Het hoofdveld delen we met SVD, de inkomsten 

per bord dus ook. Het lastige daarvan is dat je 

zowel een wederzijds als een tegengesteld be-

lang hebt. Toevallig hebben we vorige week met 

beide sponsorcommissies om tafel gezeten over 

hoe we dat hoofdveld toch beter kunnen vullen. 

Bijvoorbeeld door gezamenlijke acties uit te  

zetten.  
 

Sponsorcommissie wil sponsoren vaker in het zonnetje zetten 
 

Marcel van Brenk, voorzitter sponsorcommissie (rechts) met Jacco 

van Pijkeren tijdens de overhandiging van shirts in het kader van de  

sponsorovereenkomst met heren 2 
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vervolg Sponsorcommissie   

 

 

We willen op dat gebied dus intensiever gaan samenwerken. Om op je  vraag terug te komen: de 

voornaamste graadmeter en inkomstenbron is nu de teamsponsoring.”                                                            

 

Welk motief hebben sponsoren? 

“Het ene bedrijf wil vooral exposure, maar je hebt ook ondernemingen die meer handelen vanuit 

maatschappelijke verantwoordelijkheid. Hoofdsponsor Mol bijvoorbeeld, zal niet veel meer diervoe-

ding verkopen doordat ze hier sponsor zijn. Ze sponsoren omdat ze affiniteit hebben met ASC’62, 

doordat verschillende generaties uit de familie binnen de club actief zijn. Die traditie maakt dan dat 

zij ook sponsor zijn. De doelen zijn dus per sponsor wel verschillend, maar er zit ook een andere 

kant aan sponsoring. Na de sponsoravond van vorig jaar hebben we onder meer met EffeWeg een 

overeenkomst kunnen sluiten. Als we nu een bus huren voor het Eerste, zullen we dan ook bij hen 

uitkomen. Dat is een soort herenakkoord.” 

 

Welke noemenswaardige noviteiten staan er verder in het beleidsplan? 

“We zijn met twee ondernemers bezig geweest die het belang zien om zzp’ers meer te betrekken 

bij sportsponsoring. Wij kunnen ze daarvoor een goed podium bieden, ze bij elkaar brengen, en 

vervolgens kijken waar wederzijdse belangen liggen. En aangezien het aantal zzp’ers met rasse 

schreden toeneemt, is dat voor ons nog een heel onontgonnen gebied. Bovendien hoeft sponsoring 

niet per se veel te kosten, dus dat is erg interessant.  Met alleen al adverteren op de site en in de 

nieuwsbrief bereik je bijvoorbeeld al zo’n 800 gezinnen in Dalfsen. Een ander punt van individuele 

sponsoring is de Club van ’62, waarvoor we de nodige aanmeldingen hebben gehad. Achter de 

schermen wordt dat verder vormgegeven. Daar zijn overigens ook andere commissies bij betrok-

ken. Verder willen we in het nieuwe kleedgebouw sponsorbordjes naast de deuren gaan hangen. En 

die deuren eventueel ook beplakken met reclame. En we willen op digitaal vlak meer doen: de 

schermen in het clubgebouw vullen en het actief verkopen van advertenties in de nieuwsbrief.”  

 

Hoe gaan jullie in de toekomst te werk? 

“In ons nieuwe beleidsplan staat een stappenplan dat uit vier delen bestaat: 1) contact leggen 2) 

het opstellen van een contract 3) het onderhouden van het contact, en 4) de afronding. Die stap-

pen willen we iedere keer als vast proces doorlopen, met grote nadruk op de derde stap. Allereerst 

bestaan er vier algemene pakketten: een starterspakket, een basispakket, een stersponsorpakket 

en een XL-pakket. Als voorbeeld: een starterspakket bestaat uit advertenties op diverse plaatsen, 

een sponsorbordje in het clubgebouw, omgeroepen worden bij een thuiswedstrijd, het bijwonen van 

activiteiten van de sponsorcommissie en gratis toegang tot wedstrijden. Dat kost dan honderd euro 

per jaar. Je kunt zo’n pakket kiezen, maar er is ook maatwerk mogelijk. Bij een vergadering had-

den we laatst namelijk een ondernemer aan tafel, en dat is voor ons wel een eyeopener geweest. 

We praten nu veel meer op dat niveau met ondernemers. Dan zoekt een bedrijf zelf naar de ingre-

diënten van zijn voorkeur, waarover we dan kunnen spreken.”  

 

Waar staat de sponsorcommissie over vijf jaar?  

“Dan moet er een solide basis staan voor sponsoring binnen deze club. Alle randvoorwaarden moe-

ten zijn ingevuld, en we willen automatismen inbouwen. Als mijn termijn als voorzitter er volgend 

jaar op zit, moet mijn opvolger op een rijdende trein kunnen springen. De huidige commissie heeft 

in ieder geval heel veel potentie om het nieuwe beleidsplan in praktijk te brengen. Het spannendste 

in de komende vijf jaar wordt daarnaast de samenwerking met SV Dalfsen, en hoe dat allemaal 

vorm gaat krijgen.”  
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Dartstoernooi ASC ’62 blijft een schot in de roos 

 

Op zaterdag 10 januari organiseerde de activiteitencommissie van ASC ’62 het jaarlijkse dartstoer-

nooi. Het dartstoernooi, dat al jarenlang op de 2e zaterdag in januari georganiseerd wordt, staat 

bij menig ASC’er bekend als een dag van gezellig samenzijn en strijden om de eer van beste darter 

van ASC ’62.  

 

Precies 98 darters meldden zich om 13.00u bij de organisatie, waarna ze in poules van 3 of 4 per-

sonen verdeeld werden over 18 borden. Toernooileider Antoine Feijen had deze keer gekozen voor 

kleine poules, aangezien we helaas gebonden zijn aan de schenktijden die de gemeente Dalfsen 

ons heeft opgelegd. Waar in het verleden een aantal keer per jaar de schenktijd iets verruimd kon 

worden, moest de organisatie nu de planning iets wijzigen om binnen deze tijd te blijven. 

 

In de poulefase werd het kaf van het 

koren gescheiden. De nummers 1 en 

2 gingen door naar de winnaarsron-

de, de nummers 3 moesten aantre-

den in de verliezersronde. Hier wa-

ren al enkele verrassingen te zien. 

Zo stond Sander ‘Bakkie’ Bakhuis 

vorig jaar nog in de finale, nu werd 

hij laatste in de poule. Ook competi-

tiedarter Martijn ‘Slorrie’ Slot over-

leefde de poulefase niet en moest 

verder in de verliezerspoule. 

 

In de winnaarspoule kwamen 64 

darters in actie in een knock-out 

systeem. Uiteindelijk leverde dat de 

volgende halve finalisten op:  

Philip ‘Dixie’ Sibelt tegen Bram         De opkomst voor de finale van Philip ‘Dixie’ Sibelt met walk on 

The Legend’ Gottemaker en Mark     girls Nienke en Ellen. Hij werd de winnaar van het toernooi.   

‘Bakbal’ Bakhuis tegen  

Frank ‘Frans Bokito’ Borger.  

Dixie won vrij gemakkelijk met 4-0 van The Legend en Frans Bokito wist de wedstrijd tegen Bakbal 

met 4-2 te winnen. Hierdoor werd de finale een strijd tussen de kornuiten Dixie en Frans Bokito. 

Het clubgebouw werd omgetoverd tot het Alexandra Palace van Dalfsen, waarna beide kemphanen 

het podium onder luid gejoel van de vele aanwezigen betraden. Rik Hogenkamp, de Russ Bray van 

ASC, was weer bereid gevonden om als scheidsrechter te fungeren tijdens deze eindstrijd.  

Direct vanaf het begin liet Dixie zien dat hem er alles aan gelegen was om deze finale naar hem 

toe te trekken. Met hoge finishes kwam hij al gauw op een 3-0 voorsprong. Na de korte pauze ging 

Dixie verder met het goede spel en uiteindelijk wist hij Frans Bokito met 5-0 te verslaan. Hierdoor 

schreef Dixie zeer terecht voor de eerste keer het ASC darttoernooi op zijn naam. 

Dartstoernooi  
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  De ASC’er: Minie Koelewijn 
De ASC’er Minie Koelewijn 

Is geboren op 21 mei 1948 in Dalfsen en woont hier al  
haar hele leven. 
 

ASC’er sinds: Sinds de oprichting van het dames-
voetbal bij ASC, dat was in 1972. Toen is er al de af-
spraak gemaakt dat SVD zaalvoetbal zou hebben en 
ASC damesvoetbal. 
 
Beroep: Ik ben huisvrouw. Ik zit in de AOW, de Altied 
Onderweg Wet noem ik dat. 

 
Partner: Ik ben op 14 januari 1970 getrouwd met 
Harry Koelewijn. Harry komt uit Spakenburg. Hij is bij 
ASC gaan voetballen toen we gingen trouwen. We 
hebben een zoon en een dochter. Zoon Jurgen woont 
in Huzen en dochter Jacqueline woont in Lemelerveld. 

 
Teams: bij de oprichting van ASC was er 1 dameself-
tal. Ik heb zo’n 6 jaar actief gevoetbald. Daarna ben ik 
leidster geworden, altijd bij de dames. Ik heb veel 
teams gehad, zoals Dames 1, 2, 3, 4, meisjes B en 
meisjes D. 
 

Positie: Ik stond altijd op het middenveld, het meeste 
als mid-mid.  
 
Club Nederland: PEC Zwolle. En een klein beetje 
voor Feyenoord door Jurgen. 
 
Jeugdidool: Udo Jurgens! In mijn jeugd vond ik zijn 

muziek erg mooi. Helaas is hij pas geleden overleden 
(op 21-12-2014 red.).  

 
Televisie: Vooral sport, zoals schaatsen, voetbal en 
de laatste tijd darten. Verder volg ik Goede Tijden 
Slechte Tijden.  

 
Internet: We hebben pas sinds kort internet. Het in-
teresseerde ons niet veel en we misten het ook nooit. 
Doordat we vaak onder de mensen zijn hoor je de 
nieuwtjes meestal wel. 
 
Tijdschriften: We zijn lid van de leesmap, daar zitten 

een boel tijdschriften in. 
 
Social media: Nee, daar doen we niet aan. 
 
Krant: We hebben De Stentor. 
 

Vakantie: We gaan 2 of 3 keer per jaar met de cara-

van weg. We blijven altijd in Nederland, dan fietsen 
we veel. 
 
Roken: Ik heb wel gerookt, maar nu niet meer. Ik ben 
er al 6,5 jaar van af. 
 

Politiek: Daar wordt je niet veel wijzer van. Ze belo-
ven altijd gouden bergen, maar er komt maar weinig 
van terecht. 
 
Waar doe je de boodschappen: Ik heb geen vaste 
winkel. Ik ga naar de Jumbo, Albert Heijn en de Lidl.  

Eten: Ik lust alles en heb geen voorkeur voor eten. 

Alles op zijn is lekker. Hollandse pot, chinees, wokken. 
Ook uit eten doen we af en toe, bijvoorbeeld bij De 
Lindenberg in Ommen.  

 
Geloof: Nederlands Hervormd (PKN). Ik ga regelmatig 
naar de kerk. 
 
Trainers: Met Johan van Stouwe heb ik veel samen-
gewerkt. Hij was onze trainer en toen ik gestopt ben 
als actief voetballer ben ik als leider bij hem verder 

gegaan. En ook met Nico van de Vegte en Henk van 
de Kolk heb ik prettig gewerkt. 
 
TV-analyticus: Ik vind Johan Derksen een waardelo-
ze kerel. En die René van de Gijp net zo. Ik kijk liever 
naar Studio Voetbal dan Voetbal International. 

 
Non-alcoholische drank: Water en koffie. 
 
Alcoholische drank: Bier of witte wijn. Bij ASC vaak 
een tapje. 
 
Met wie zou je wel eens een dag willen ruilen: 

Met niemand. Ik weet nu wat ik heb en je moet je dan 
maar afvragen wat je weer krijgt. 
 
Muziek: Het liefst Nederlandstalig. Thuis luisteren we 
meestal Radio NL en Radio Oost. 
 
Vrijwilliger bij ASC: Ik ben heel lang leidster ge-

weest, heb ik de beheerscommissie gezeten, in voet-
balzaken en ik draai nog steeds bardiensten. 

 
Wil je verder nog iets kwijt: Ik hoop dat ASC op 
deze voet doorgaat en dat het zo’n gezellige vereni-
ging blijft. Gezelligheid is heel belangrijk, ook om te 

presteren. 
En ik hoop dat er op zaterdag weer activiteiten geor-
ganiseerd mogen worden van de gemeente. Dat er 
voor een paar zaterdagen per jaar ontheffing wordt 
verleend, zoals ook voor de bingo. Het mag van mij 
wel wat soepeler. Het is toch zonde dat we deze gezel-
lige activiteiten nu moeten missen? 

 



 

 

 
 

 
 

 

 

 

  Lief en leed 
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Veldkampje 5 

7722 TL Oudleusen  

T. 0529-471421 

E. info@stolte-bv.nl 

Op 6 januari  2015 werd DAMES 1 gehuldigd door de gemeente Dalfsen, dit vanwege het in april 2014 

behaalde kampioenschap van de 2e klasse.  

Op het podium sprak sportwethouder Maurits von Martels mooie woorden richting het team dat daar-

voor in het gemeentehuis van Dalfsen was uitgenodigd. 



 

Kleedgebouw van ons, door ons   

 

Ook dit gebouw 
Was eigen werk 
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Renovatie– update 
“Kijk, dit waren eerst kleedkamers 15 en 16, dit blijven kleedkamers maar 

zien er straks wel heel anders uit, hiernaast was de massageruimte maar 

dat wordt nu opslag met daarachter een groot materiaalhok. En achter die 

muur was eerst kleedkamer 13 maar dat wordt nu een spreekruimte,  

samen met het hok daarnaast…….. “  

Zo kan Christian Hartkamp nog even doorgaan, hij heeft zowel het  

nieuwe als het oude plaatje van de kleedkamers volledig in zijn hoofd.  

Dit zal ook gelden voor de jongens/mannen die om toerbeurt op een 

maandag-  of een woensdagavond vrijwillig helpen met de werkzaamheden 

die gedaan worden op het gebied van Riolering, MV, CV, Gas,  

Water en Elektra. En er lopen wat vakmensen rond bij ASC, die hun werk 

zo te zien allemaal met veel plezier en enthousiasme doen.  

 

Christian, Robert (Westra) en Arno (Sandink) zijn 

zeker tevreden over de grote groep vrijwilligers 

die al maandenlang klaar staat voor ASC62.  

Christian: “Je kunt ze niet dirigeren, maar kijk 

bijvoorbeeld dit muurtje, er kon niet verder ge-

metseld worden omdat er geen steiger meer was, 

zegt de persoon die ermee bezig was: ik kom  

zaterdagmorgen wel terug, maak ik het dan af”. 

 

“De grote lijnen voor de renovatie zijn voor 90 

% uitgezet door ons”, vertelt Christian, hiermee 

doelend op de vrijwilligers van ASC’62 met zich-

zelf en Robert en Arno als projectleiders. “Je ziet 

ook bijna niet wat er gebeurt omdat het werk 

veelal in de avonduren en soms op zaterdag 

plaatsvindt . Maar er gebeurt wel degelijk wat, en 

waar sommigen denken : een beetje opknappen 

dat is zo gedaan, hebben ze niet in de gaten wat 

er allemaal bij komt kijken. 

 

De willekeurige bezoeker, zelfs wanneer deze jarenlang in en rond het kleedgebouw heeft gelopen, raakt nu 

binnen volledig het overzicht kwijt. Alleen de lange gang met kleedkamers 7 tot en met 14 is nog enigszins her-

kenbaar, hier komen ook nu weer kleedkamers. Van de ruimtes aan de voormalige buitenmuur worden er vijf 

van vloer tot plafond helemaal opgeknapt. Er komen nieuwe douches en de muren krijgen een zelfde coating 

als die van de nieuwbouw. De twee nieuwe scheidsrechterkamers aan de andere kant van de gang krijgen ook 

deze behandeling en zullen na afloop samen met de andere ruimtes mooi aansluiten bij de nieuwbouw.  

Vanuit de maandagmorgenploeg komt er 

ook veel hulp. Worden er stenen geleverd 

en staan deze op de parkeerplaats? ’s 

Avonds staan ze op de goede plek. Moet er 

beton worden gestort, er wordt gezorgd 

dat er een betonmat op de goede plek ligt. 

Moeten de mannen lunchen? Dit wordt ge-

regeld. Oude kleedkamerbanken? Die wor-

den omgebouwd tot rekken in het ballen-

hok. In het ballenhok staan ook al de nieu-

we balcontainers, de vroegere groencontai-

ners zijn ingeruild voor rvs rolcontainers. 

Waar mogelijk worden zaken verbeterd of 

vervangen. Er wordt weinig aan het toeval 

overgelaten door de drie ‘ projectleiders’.  
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Kaartverkoop Heren 1    

Kachel aan voor kaartverkoop 

Telefoon: 0529 – 431384 
info@vanwijnenbouwdalfsen.nl 

 

Het hokje is knus, de radio staat aan en de kachel warmt zich lang-

zaam maar zeker op. Het is zaterdag 13 december en het eerste elftal 

van ASC'62 ontvangt DZC'68 voor een partijtje voetbal.  

Aangezien de Dalfser vereniging de afgelopen jaren een greep in de 

geldbuidel heeft gedaan, met een mooi kleedkamercomplex als re-

sultaat, moeten er flink wat tickets worden verkocht.  

Jasper Broekman heeft zich aangemeld bij Bart Lindeboom, die 

steevast twee mensen zoekt voor deze klus.  

Het weer is guur en de weg van Doetinchem lang. Dus blijft het deze 

keer bij een tiental kaartenkopers, die vervolgens langs het straat-

werk richting het kunstgrasveld slenteren.  

Daar verliest ASC'62 met 3-1, maar de clubkas is toch mooi een euro 

of dertig rijker. Elk nadeel heeft zijn voordeel, weet ook Broekman. 

Want ondanks de geringe verkoop is het wel druk langs de lijn, wat 

maar aangeeft dat ASC'62 over nogal wat leden en vaste 

seizoenkaarthouders beschikt.  

Wie het ook weleens wat lijkt om de kaartverkoop van ASC’62 te  

regelen kan zich melden bij Bart Lindeboom. Een eigen cd'tje warmt 

de spelers op, de kachel de kaartverkopers. 
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Kop ‘em in  - door Ian van Eerbeek 

 

 

Geralt Weijdeman kopte de bal door naar Ian van Eerbeek  
 

Bedankt Geralt .....,  

dit wordt een niet al te lange, 

(ik kom net kijken). 

 

Ik ben Ian van Eerbeek, zoon van  

Richard. Ik zit in de 2de klas op het  

Thomas a Kempis college in Zwolle en doe Athene-

um.  

Ik moest in mijn eerste jaar al stage doen en iets bij 

de club doen leek me wel  wat. Dus ik ging naar Arjan en vroeg of er 

hulp nodig was bij F1 en ik was welkom als assistent-trainer.  

Dit doe ik nu 2 jaar en vind het leuk om die kleintjes ook wat bij te 

brengen. 

 

Zelf speel ik bij C1 en ben ik middenvelder. ik zit nu 8 jaar bij de 

club, waar het begon bij F7. In F4 werd ik beker kampioen  

met mijn vader als trainer.  

 

Mijn leukste jaren waren de 2 jaren in D1 met als trainers Chiel Pas-

man en Emiel Slot.  

 

Ik zei toch dat het kort zou worden.  

 

Ik hoop nog jaren actief te kunnen voetballen bij de club, maar  mijn opleiding zal zwaar in de weg 

liggen.  

Ik kop deze door naar .............. Chiel Pasman.    
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HESSENWEG 105, 7722 SX  DALFSEN 
TEL. 0529 471506 / FAX. 0529 471558 
INFO@LAARMAN-KOERIERS.NL   
WWW.LAARMAN-KOERIERS.NL  

Autoschade  Service Uppers 
Voltastraat 21, 8013 PM  Zwolle  
T 038 - 46 55 450  F 038 - 46 52 724 
upperzwolle@asnmail.nl   

Kerstzaalvoetbaltoernooi   
 

Ieder jaar wordt er tussen  kerst en oud- en-nieuw  

zaalvoetbaltoernooi gehouden. Dit Rabobank Kerst-

toernooi wordt al Jaren door ASC’62 en SV Dalfsen 

georganiseerd en vindt plaats in de Trefkoele.  

Met ruim 200 deelnemers die uitkwamen in zo’n 40 

teams werd er hard gestreden voor de hoofdprijs: een 

heerlijke slagroomtaart. 

 

De C-junioren en pupillen (D, E en F) worden geleid 

door A– en/of  

 B-junioren of ouders van  deelnemende kinderen.  

Gestart werd met de F-teams op maandagmorgen,  

gevolgd door de D-junioren in de middag. Dinsdag was 

het eerst de beurt aan de E-teams en later op de dag 

speelden de C-junioren.  

Met klinkende namen als Bayern München, Manchester 

United en AS Roma werd er fanatiek maar vooral 

sportief gestreden.  

 

De publieke belangstelling was heel behoorlijk en het 

wedstrijdsecretariaat zorgde voor een uitgekiende 

planning. De finales verliepen verrassend spannend en 

niet zelden moesten penalty’s uitsluitsel geven.  

Hieronder de kampioenen per categorie: F-pupillen: 

AZ, E-pupillen: Newcastle United, D-pupillen: Trapzon 

Spor en de C-junioren: Inter Milan. Alle poulewinnaars  

kregen een taart als beloning die meestal ter plekke 

werd opgegeten. 

tel:038%20-%2046%2055%20450
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Nieuwe sponsoren   

Niet alleen voor de D3-pupillen 

(foto hiernaast) maar ook de 

E4-pupillen (foto hieronder) 

krijgen een zelfde mooie sport-

tas van Schoen– en sportmode 

Dwars. 

Met dank aan de vader van Jip 

en Joris.  

Voor de training met alle D-pupillen op de foto voor de sponsor.  

Na het  fotomoment allemaal weer omkleden want er wordt niet ge-

traind in officieel wedstrijdtenue.  

De sponsor zelf, directeur Bert de Roo van Efffeweg.nl, is een groot 

voetballiefhebber. Bij buurtvereniging SV Nieuwleusen is hij naast 

hoofdsponsor ook bestuursvoorzitter. De teams D2 en D3 verschijnen 

in de uitwedstrijden tegen SV Nieuwleusen in een tenue van de hoofd-

sponsor van de tegenpartij.    

Op de kleine foto: Michel van Spijker 

 

Vader Ard Dwars vindt het vooral belangrijk 

dat de jongens goede tassen hebben, als 

ervaringsdeskundige (ruim dertig jaar bij 

ASC’62 gevoetbald waarvan 19 jaar bij He-

ren 1) weet hij dat goed materiaal een voor-

waarde is voor goede resultaten. 
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Puzzle  
 

Oh nee, oh nee, oh nee!! Philip heeft in zijn enthousiasme het dartbord van de wand getrokken. De 

pijltjes zijn er al uit gevallen en het bord is iets gedraaid. Hij is helemaal de weg kwijt, maar kun jij 

deze nieuwbakken dartchamp de weg naar de tripple 20 wijzen? Stuur je antwoord naar:                                    

arjanbosch@hotmail.com en win!  

Vacatures 
 

Vrijwilligers voor de kaartverkoop 

 

op zaterdagmiddag bij thuiswedstrijden van Heren 1. 

 

 Barmedewerkers voor de  zaterdagmiddag van 16.30—19.00 uur. 

  

Op dit moment beschikken wij niet over een complete actuele lijst van vacatures voor  

vrijwilligers. Dat wil niet zeggen dat er geen vacatures zijn, vrijwilligers heb je altijd nodig  

en kun je niet  genoeg hebben. 

 

De vrijwilligerscommissie zorgt voor het uitvoeren, evalueren en bijstellen van het  

vrijwilligersbeleid, dus ook voor het werven, selecteren en begeleiden van de vrijwilligers. 

 

Voor informative over openstaande vacatures kan contact opgenomen worden met Daniël van 

Oenen van de vrijwilligerscommissie. 

Hij is te bereiken op tel. nr. 06 5385 1642. 

mailto:arjanbosch@hotmail.com
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Klaverjasmarathon  

GERNER Gerrit Eikelboom en Jan Stokvis hebben de traditionele klaverjasmarathon bij ASC'62 ge-

worden. Over een wedstrijd van zes boompjes legden zij hun kaarten het best op tafel. De hoogste 

boom werd een prooi voor Peter en Bert Eshuis, één van de twintig koppels die meededen aan het 

toernooi.  

Het was al snel gezellig druk in het clubgebouw, waar de aasgieren elkaar probeerden af te 

troeven met de nel, de boer of stuk. De organisatie koos dit jaar voor een koppeltoernooi en dit 

bleek een succes, want onder de kerstboom vielen meerdere gezichten te ontdekken die normali-

ter op de vaste 'maandagavond kaartavond' verstek laten gaan.  

Het klaverjassen werd halverwege onderbroken voor een kop snert en een broodje, waarna op 

aandringen van verschillende kaarters de verwarming iets hoger werd gezet.  

De prijzen werden opnieuw opgehaald door de activiteitencommisie. Jumbo Kamphuis stelde de 

prijzen beschikbaar, mits er voor betaald werd. Gelukkig hadden Marco Katgert en Harrie Ponsteen 

hun wekelijks reclamefolder niet gelijk bij het oud papier geknikkerd, zodat de kortingsbon mooi 

ingezet kon worden. En zo ging Gerrit Eikelboom met een krat Grolsch en Jan Stokvis met een lek-

kere leverworst naar huis.  

De volgende kerstklaverjasmarathon is waarschijnlijk op 19 december 2015.  

 

Jan Stokvis en Gerrit Eikelboom zegevieren op klaverjasmiddag 
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 9 herenteams, 4 damesteams,  8 juniorenteams,  

19 pupillenteams, 7 mini-pupillenteams. Naast de actieve  sporters heeft de vereniging vele vrijwil-

ligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in 

social en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitgangspunt van de vereniging is om met plezi-

er de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op het behalen van 

prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de tegen 

stander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel.” 

Clubinformatie 

 

BESTUUR VOETBAL 

Voorzitter: Bert Visscher 

  0529 432 676 / voorzitter@asc62.nl 

 

Secretaris: Carolien Pasman 

  0529 435 606 / secretaris @asc62.nl 

 

Ledensecretaris: Elleke Laarman 

  0529 433 779 / elleke.laarman@ziggo.nl 

 

Voetbalzaken:  André Ekkelenkamp 
  voetbalzaken@asc62.nl 
                          

Informatie opzeggen voetbal 

Voor 1 juli met een opzegtermijn van vier weken (dus voor 1 juni) bij de  

ledensecretaris. 

 

Verhuizen en andere wijzigingen: doorgeven aan de  ledensecretaris. 

Prinsenstraat 25  
7721 AH Dalfsen  
T: 0529 - 431329 



 


